



## CLIENT WITHDRAWAL REQUEST FORM 客戶提款申請表

To withdraw funds or close an account, please complete the Client Withdrawal Request Form and submit to Saxo Capital Markets HK Limited by mail or email as stated below.

如需提款或取消帳戶，請填寫客戶提款申請表，然後簽署並註明日期。請通過郵寄或電郵到以下郵寄地址或傳真號碼或電子郵件遞交表格。

**\*NO THIRD PARTY TRANSACTIONS ARE ALLOWED – THE ULTIMATE BENEFICIARY MUST BE THE SAME AS THE CLIENT\***

**\*申請提款到第三者帳戶將不獲處理 – 最終收款人必須與客戶相同\***

Your Account Information at Saxo Capital Markets HK Limited 閣下於盛寶金融(香港)有限公司的帳戶資料	
*Saxo Account Holder Name 帳戶持有人姓名 (Your full account name as registered with Saxo 閣下於盛寶登記的帳戶全名)	
*Saxo Account Number 交易帳號 (Specified account number to debit for this remittance 此提款需扣除的指定帳號)	16888/ _____ SCM _____
*Saxo Client ID Number 盛寶客戶編號	
Remittance Information 匯款資料	
*Currency & Amount of Transfer 貨幣及轉帳金額 (Indicate "ALL" for closure of account 如需取消帳戶請填寫「全部」)	
* Beneficiary Bank Name 收款人銀行名稱 (Your bank's name 閣下的銀行名稱)	
Beneficiary Bank Address or Branch Name 收款人銀行地址或分行名稱 (Please indicate bank address if it is not a bank in Hong Kong 適用於香港以外的銀行)	
Beneficiary Bank Swift Code or Clearing Code (Sort Code, BSB, BLZ, ABA, etc) 收款銀行匯款或結算代碼	
* Beneficiary Name 收款人名稱 (Your full account name as registered with your Bank 閣下銀行帳戶持有人全名)	
*Beneficiary Account Number 收款人帳戶號碼 (Your account number with your bank 閣下的銀行帳號)	
Payment Details 付款資料 (if any 如有)	

\* Mandatory fields 必須填寫

Check here if you wish to close your Saxo Account 如果您想取消盛寶帳戶，請在這裡打勾  
(For closure of account, please make sure to close off all open positions and open orders to avoid delay in processing the withdrawal request.)  
(為避免延誤處理取消戶口申請，請確保關閉所有未平倉合約和開放的訂單)

Reason for closure of account 取消帳戶原因: \_\_\_\_\_



**NOTE 請注意:**

- The use of the built in withdrawal module within the Trading Platform is free of charge (unless you do not have access to the built in withdrawal module), However, if you insist to use this manual withdrawal request, Saxo Capital Markets HK Limited will charge a service fee of HKD300 from your trading account for processing this manually. Currency conversion at current spot rate plus/minus 0.5% will apply if you do not have a HKD denominated trading account for deduction.  
閣下使用交易平台上設置的提款功能是免費的（除非閣下之交易平台沒有該項設置），但如果閣下堅持選擇使用此提款申請表，盛寶金融(香港)有限公司將會從您的交易帳戶收取港幣 300 元的服務費以處理此提款申請表。假如閣下沒有港幣交易帳戶，費用將會以當時的匯率加/減 0.5%計算。
- Your request will be processed **within next business day from receipt with value date T+1 (value the next business day)**, provided that the request is received with sufficient and clear details, there is sufficient balance in your trading account as of the value date and valid signature(s) that matches our record.  
假如我們收到閣下的申請時資料充足及清晰，簽署與我們的紀錄相同，並且您的交易帳戶於交割日有足夠餘額，閣下的申請將會於**收到表格後的下一個工作天內處理，交割日為 T+1（於下一個工作天交割）**。
- Please expect **2 to 5 working days** for funds to be available in your bank account as funds transferred to other banks will be subject to their processing and clearing.  
由於款項轉帳至其他銀行將會按照該銀行的處理及結算程序，資金大約於**二至五個工作天**內存入您的銀行帳戶。
- Withdrawal by issuance of cheque is not supported.  
我們不接受以支票提款。

Authorized Signatory 授權簽署:		Date (DD/MM/YY) 日期 (日/月/年):
Authorized Signatory 授權簽署 (if more than one 如一個以上):		Date (DD/MM/YY) 日期 (日/月/年):

**Disclaimer:** The above signed hereby authorizes Saxo Capital Markets HK Limited to initiate payments to the above mentioned bank account. It is solely the responsibility of the account holder to ensure that the information provided is accurate and complete, and Saxo Capital Markets HK Limited shall have no liability if otherwise. Saxo Capital Markets HK Limited reserves the right to verify the accuracy of information provided by contacting relevant external sources as it deems necessary. Saxo Capital Markets HK Limited will not be liable for margin calls due to customer requested withdrawals.

免責聲明：上述簽署人茲授權盛寶金融(香港)有限公司，可以提出款項至上述銀行帳戶。帳戶持有人有責任確保，其向盛寶金融(香港)有限公司提供的資料均為準確及全面的。在這情況下，盛寶金融(香港)有限公司毋須承擔任何責任。盛寶金融(香港)有限公司保留查核及聯絡有關對外資料來源的準確性的權利(如有需要)。由於客戶要求提款而導致保證金不足，盛寶金融(香港)有限公司將不承擔任何責任。